
منهای فوتبالفوتبال مقانلو: حاشیه های پنهان گریبان تیم ملی تکواندو را گرفت

صمصامی: 

شرایط هندبال اصلًا حرفه ای نیست

بیژن مقانلو می گوید که تکواندو در هر زمانی که برد افتخارش 
تکواندوی  پتانسیل  به  را  مدالها  و  خورد  رقم  تکواندوکار  اسم  به 
ادامه  در خصوص  تکواندو  ملی  تیم  دادند.سرمربی  می  نسبت  ایران 
همکاری اش با فدراسیون، اظهار کرد: قرارداد من تا المپیک بوده است 
و ماندن یا رفتنم بستگی به نظر فدراسیون دارد. اما اگر بروم از رییس 
فدراسیون تکواندو تشکر می کنم که در این دو سال از ما حمایت کرد. 
در این مدت تیم تکواندوی ایران افتخارات زیادی کسب کرده است.

وی با بیان این که از نتیجه گرفته شده هنوز در شوک است، گفت: 
من هنوز شرایط نرمال را بدست نیاورده ام و فکر می کنم خوابم. نتایج 
دور از انتظارات بود و من هنوز شوکه ام. در دو سال گذشته هر سه 
تکواندوکار ایران شایستگی های خود را ثابت کرده بودند اما علیرغم 
نتایج خوب گذشته، در المپیک نتیجه نگرفتیم. البته اکثر رنک های 
اول دنیا در المپیک ناکام بودند. تیم ما می توانست خوش بدرخشد. 
شرایط ورزشکاران ما ایده آل بود و شایسته مدال بودند. مقانلو اضافه 
به خاطر حاشیه های  را قبول کردم،  باخت  اگر مسئولیت  کرد: من 
پنهانی بود که ندیده بودم. من به کار خودم ایمان دارم. ما هر موقع 
پتانسیل  به  را  مدال  و  بود  تکواندوکار  اسم  به  افتخارش  بردیم  که 
است.  مربی  نام  به  ها  باخت  اما  دادند  می  نسبت  ایران  تکواندوی 

بوده و تکواندوکاران  تاثیر گذار  باورهای ورزشکاران  اتفاق در  همین 
پتانسیل  اساس  بر  اند  گرفته  که  ای  نتیجه  هر  که  کردند  می  فکر 
خودشان بوده است و ناخودآگاه باور متقابلشان کمرنگ شده بود. ما 
بردیم دشمن پیدا کردیم باختیم هم باز دشمن پیدا کردیم.سرمربی 
تیم ملی تکواندو ادامه داد: برخی بر من خرده می گیرند که تعداد 
مسابقاتی که تکواندوکاران در آن حضور داشتند بیش از اندازه بود اما 
باید به آنها بگویم که حضور در این مسابقات لازم بوده است و شرایط 
کسب سهمیه متفاوت بود. صحبت های زیادی گفته می شود. حتی 

لیگ  در  المپیکی  تکواندوکاران  که چرا  کنند  می  کارشناسی  برخی 
اند. اختلاف نظرهایی در این حرفها وجود دارد که به  مبارزه نکرده 
نظرم به دلیل عدم اطلاعات کافی بوده است.وی در ادامه صحبت های 
خود، افزود: زمانی که گفتم کارشناسان سکوت کنند که دیگر صحبت 
کارشناسان تاثیر خود را گذاشته بود و دیر شده بود. در هر مسابقه 
ای که یکی از تکواندوکاران نتیجه نمی گرفت هجمه ای از انتقادات به 
گوش ما می رسید. به قدری بار روانی زیاد بود که بازیکن در وسط زمین 
به این فکر می کرد که اگر ببازم چه می شود؟ بعد از هر مسابقه ما زمان 
زیادی برای کم کردن بار روانی می گذاشتیم. من باید حاشیه های پنهان 
را می دیدم. البته تا جایی که امکان داشت این حاشیه ها را به حداقل 
رساندم اما باز هم گریبان مارا گرفت. مقانلو با بیان این که تیم از نظر فنی 
چیزی کم نداشت، گفت: مهدی خدابخشی یا سجاد مردانی حریف را 12 
تایی می کنند این نشان می دهد که از نظر فنی نمایندگان ایران چیزی 
کم نداشتند اما فشار روانی زیاد بود. تیم که جوان می شود احتمال دارد 
هر اتفاقی بیفتد. این تیم جوان در مسابقات جهانی و بازیهای آسیایی 
نتیجه لازم را کسب کرده است. باید  آسیب شناسی درست انجام شود اما 
از نظر من در نهایت به این نتیجه می رسیم که حاشیه های پنهان باعث 

عدم کسب نتیجه شد.

ملی پوش هندبال شرایط حال حاضر هندبال 
هندبال  اکنون  کرد:  تاکید  و  ندانست  حرفه ای  را 
دربرنامه ریزی کوتاه مدت با مشکل مواجه است و 
نباید انتظار داشته باشیم که برنامه ریزی های بلند 
مدت اتفاق بیفتد.مهرداد صمصامی در مورد شرایط 
خود و اوضاع لیگ برتر، باتوجه به اینکه تا آغاز این 
است،  نمانده  باقی   بیشتر  ماه  یک  حدود  رقابت ها 
اظهار کرد: تاکنون که هیچ خبری از عقد قرارداد با 
باشگاه ها نبوده است و در مورد تمرین نیز خود به 
صورت انفرادی تمرین می کنیم. هیچ چیز مشخص 
باشگاه ها  زمانی  چه  ببینیم  منتظریم  ما  و  نیست 
تاکنون  می کنند.  اقدام  خود  بازیکنان  برای جذب 
پیشنهادهایی  هم  اگر  نداشته اند  تماسی  هیچ  که 
داده شده به صورت جدی نبوده و در حد حرف و 
شفاهی بوده است.صمصمامی بر این باور است که 
پذیر  امکان  نیز  برتر در موعد مقرر  لیگ  برگزاری 
در  بود  قرار  که  لیگی  گفت :  باره  این  اودر  نیست، 
شهریور ماه آغاز شود عقب افتاد و تاکنون هم تعداد 
تیم های شرکت کننده مشخص نیست. تیم ها هنوز 
تیم  تنها دو  نه فیکس شده اند.  و  دارند  تمرین  نه 
است که تاحدودی تمرین دارند. با شرایط موجود، 
فکر  دارم  زیادی  تجربه  که  بازیکنی  عنوان  به  من 
از  شود.وی  شروع  نیز  مهرماه   25 لیگ  نمی کنم 
سخن  گذشته  فصل  برتر  لیگ  قهرمان  انصراف 
گفت و خاطر نشان کرد: منیزیم فردوس با وجود 
برتر  لیگ  در  احتمالا  قبل،  فصل  مالی  مشکلات 
جدید حضور نخواهد داشت. منیزیم فردوس هنوز 
70 درصد  مبلغ قرارداد بازیکنان خود را نداده است 
و نسبت به آن پاسخگو هم نیست.او لیگ پویا را در 

همه  در  ملی پوشان  و  بازیکنان  هندبال،  پیشرفت 
رده های سنی موثر دانست و تصریح کرد: هر چقدر 
اسپانسرهای  حضور  با  و  حرفه ای تر  و  پویاتر  لیگ 
و  بازیکنان  پیشرفت  باعث  شود  برگزار  خوب 
اما  رده های سنی خواهد شد،  ملی پوشان در همه 
نیست  مشخص  چیزی  که  وضعیت  این  با  اکنون 
و هماهنگی و تمرینی نیز آغاز نشده است مسلماً 
بود.صمصامی  خواهیم  هندبال  در  پسرفت  سبب 
ندانست  حرفه ای  را  هندبال  حاضر  حال  شرایط 
لیگ  نیست.  حرفه ای  کنونی  شرایط  کرد:  بیان  و 
ما  نشد.  آغاز  شود  شروع  بود  قرار  که  تاریخی  در 
بازیکنان به صورت اختصاصی بدنسازی را برای دهه 
مرز  به  را  بدن مان  و  کردیم  آغاز  ماه  دوم شهریور 
با  لیگ  شد  اعلام  که  زمانی  اما  رساندیم.  آمادگی 
تاخیر برگزار می شود استراحت کرده و دچار افت 
را  تمرینات  اول  از  باید  دوباره  و  شویم  می  بدنی 
نیست. حرفه ای  قطعاً  شرایط  این  کنیم.  پیگیری 

لیگ  خصوص  در  کرمان  مس  تیم  سابق  بازیکن 
با وجودی که چهار ماه  فصل گذشته توضیح داد: 
مس  بازیکنان  است،  گذشته  قبل  فصل  پایان  از 
کردیم،  کسب  لیگ  در  را  سوم  مقام   که  کرمان 
دریافت  را  خود  قرارداد  مبلغ  از  درصد   40 هنوز 
نکرده ایم و کسی هم پاسخگوی ما نیست.ملی پوش 
هندبال با بیان این که هندبالیست ها شغل دیگری 
ندارند و آن ها نان آور خانواده  هستند، افزود: خیلی 
داشته  کم هستند هندبالیست هایی که شغل دوم 
باشند. آنها یک سال برای حضور در لیگ زحمت 
می کشند و روی آن پول حساب می کنند. با این 
شرایط تمام برنامه های بازیکن به هم می ریزد. یک 

سال از عمر خود را صرف هندبال می کنیم اما در 
انتها بخشی از پول خود را هم دریافت نمی کنیم. 
بازیکن با این دغدغه  فکری نمی تواند سه سال در 
همه  باید  ببرد.  سر  به  المپیک  انتخابی  برای  اردو 
چیز فراهم باشد. او ضعف مدیریتی را نیز در این 
این  گفت :  و  ندانست  تاثیر  بی  مشکلات  دست 
می گردد.  بر  نیز  فدراسیون  مدیریت  به  مشکلات 
ضعیف  بازیکنان  مطالبات  خصوص  در  فدراسیون 
این  اگر  می کند  فکر  فدراسیون  است.  عملکرده 
تیم ها نباشند لیگ تعطیل می شود. بنابراین هوای 
البته در سال  بازیکنان دارد.  از  باشگاه ها را بیشتر 
از  تا  گذاشته اند  ضمانتی  چک  شرط  گویا  جاری 
باشگاه ها چک ضمانت دریافت کنند.وی افزود: در 
از طریق  و  مطالباتم  گرفتن  مورد  در  که  شکایتی 
وکیل انجام می دادم فدراسیون در سریع تر شدن 
روند کمی مرا حمایت  کرد، اما باز هم می گویم 
فدراسیون بیشتر به فکر باشگاه ها است تا بازیکنان. 
آن ها تصور می کنند اگر بر روی باشگاه ها فشار وارد 
کنند دیگر تیم داری نخواهند کرد.صمصامی به تیم 
فوتبال دسته یک مس کرمان اشاره کرد و گفت : 
مس  باشگاه  نشده  آغاز  فوتبال  جدید  لیگ  هنوز 
کرمان پیش پرداخت بازیکنان دسته یک فوتبالش 
که  هندبال  مورد  در  ولی  است،  کرده  پرداخت  را 
چهار ماه از اتمام لیگ گذشته است با وجودی که 
نسبت  هنوز  کردیم  کسب  نیز  را  سوم  مقام  حتی 
به انجام تعهدات خود عمل نکرده است.وی به بی 
ملی در فصل گذشته  تیم کفش  مورد  در  انصافی 
بچه های  نیست که  انصاف  و گفت :  اشاره کرد  نیز 
چهار  تا  دو  کرده اند  بازی  سال  یک  ملی  کفش 

ملی  بازیکنان  آنها  بین  در  کنند.  دریافت  میلیون 
را  بازیکنان  شان  شرایط،  این  هستند  هم  پوش 
این  به  باشگاه ها  جدید  فصل  در  آورد.  می  پایین 
بازیکنان پیشنهادهای پایین خواهند داد.او امیدوار 
شوند،  خارج  بلاتکلیفی  از  هندبالیست ها  که  است 
خیر  به  چیز  همه  کنید  دعا  افزود:  مورد  این  در 
بلاتکلیفی  از  و هندبالیست ها  تمام شود  و خوشی 
بیرون بیایند. هندبالیست ها زن و بچه دارند و خرج 
خانواده ها را می دهند باید شرایطی فراهم شود و یا 
ارگانی نظارت کند تا بازیکنان مطالبات خود را از 
باشگاه ها بگیرند.ملی پوش هندبال در مورد شرایط 
تیم   حاضر  حال   در  گفت:   ، بزرگسالان  تیم   ملی 
 ملی نیز برنامه خاصی ندارد. البته همیشه به همین 
قبل  ماه  – شش  پنج  حدود  و  است  بوده  صورت 
رسمی  و  آسیایی  مسابقه  یا  تورنمنت  یک  آغاز  از 
گرفته  می  صورت  تیم   ملی  ی  برنامه ها  و  اردوها 
است. اکنون هم که تیم   ملی هیچ مسابقه رسمی 
اعزام  قطر  اردوی  به  پیش  ماه  یک  فقط  و  ندارد 
شد و به صورت مقطعی تمریناتی برای حضور در 

مسابقات قطر داشت.

ردنپ: بیل می تواند توپ طلا ببرد
معتقد  تاتنهام  سابق  سرمربی  ردنپ،  هری 
ببرد. را  طلا  توپ  می تواند  بیل  گرت  که  است 

بیل تحت هدایت ردنپ در تاتنهام معرفی شد و 
رشد کرد و در نهایت سال 2014 با 100 میلیون 
معتقد  ردنپ  شد.حال  مادرید  رئال  راهی  یورو 
طلا  توپ  کسب  توانایی  ولزی  ستاره  که  است 
را دارد.او گفت:« بله او می تواند توپ طلا ببرد. 
برتر حال حاضر  بازیکن   5 او جزء  می کنم  فکر 
اگر  است.  بی نظیری  استعداد  او  است.  جهان 
هر تیم انگلیسی شانس بازگرداندن او را داشته 
باشد، می تواند در لیگ تعیین کننده باشد. اگر 
به انگلیس برگردد، بهترین بازیکن لیگ خواهد 
قهرمان  برود، سیتی  منچسترسیتی  به  اگر  بود. 
خواهد شد، اگر به یونایتد برود، یونایتد قهرمان 
خواهد شد. اگر به تاتنهام بازگردد، تاتنهام قهرمان 
او را می دیدم متوجه  خواهد شد.در تمرینات که 
می شدم که بازیکن ویژه ای است. او واقعا همه چیز 
داشت، می توانست دریبل بزند، شوت کند،  مسافت 
طولانی را بدود، مسافت کوتاه را با سرعت بالا بدود. 
نفس زیادی داشت. او کامل بود. می توانست گل 
بزند، گل بسازد. او یک بسته کامل بود. همیشه فکر 
می کردم او بهترین وینگر راست جهان خواهد شد. 
او استعدادی فوق العاده دارد و می تواند بیش از این 

هم از خودش بازی بگیرد.«

 
اینیستا: به بازگشت پپ فکر نمی کنیم

معتقد  بارسلونا  هافبک  اینیستا،  آندرس 
پپ  بازگشت  به  تیمی هایش  هم  و  او  که  است 
در  شاگردانش  و  نمی کنند.پپ  فکر  نوکمپ  به 
هم  بارسلونا  با  چمپیونزلیگ  گروهی  مرحله 
گروه شده اند. در حالی که صعود هر دو تیم به 
باید  دور بعد تقریبا قطعی به نظر می رسد، پپ 
 ، بارسلونا  با  آنجا  در  بازگردد که  ورزشگاهی  به 
بهترین دوره تاریخ باشگاه را ساخت. حال اینیستا 
مدعی شد که بازگشت پپ تمرکز آنها را به هم 
نخواهد زد.او گفت:« وقتی قرعه کشی انجام شد، 
درباره  زیادی  بود که صحبت های  ناپذیر  اجتناب 
بازگشت گواردیولا به نوکمپ زده شود ولی گروه 
ما فقط تقابل سیتی و بارسا نیست. 4 تیم بسیار 
قدرتمند در آن هستند و  اگر بگوییم همه چیز 
آن فقط پپ و بارسلونا است، بی احترامی به دیگر 
انجام داده  باشگاه  برای  تیم هاست. کاری که پپ 
مربی  او  ولی  ماند  خواهد  ها  خاطره  در  همیشه 
منچسترسیتی است و من ایمان دارم که با کیفیت 
برای  فصل  این  باشگاه  پپ،  رهبری  و  بازیکنان 
به  بازیکنان  ما  می جنگد.  چمپیونزلیگ  قهرمانی 
بازگشت پپ فکر هم نمی کنیم زیرا تمرکزمان روی 
بازی با سلتیک است. آنها فوتبال هجومی خوبی 
بازی می کنند، با مربی جدیدی که دارند و تجربه 

ای که کسب کردند تیم خطرناکی هستند.« 

انتخاب داوران ایرانی برای هندبال جهانی
مجید  ایران،  هندبال  داوران  کوبل 
کلاهدوزان و علیرضا موسویان از بین 16 کوبل 
منتخب جهان برای قضاوت در مسابقات قهرمانی 
شدند. انتخاب  فرانسه  در  مردان   2017 جهان 

رئیس کمیته داوران هندبال آسیا و عضو کمیته 
قضاوت  مورد  در  المللی  بین  فدراسیون  داوران 
داوران ایرانی در مسابقات هندبال قهرمانی جهان 
در فرانسه اظهار کرد : این انتخاب افتخاری دیگر 
به  ایران است که  برای داوران برجسته هندبال 
اخیر  مسابقات  در  شایسته  قضاوت های  دنبال 
جهانی و به خصوص المپیک ریو، رخ داده است. 
با این دعوت اعتبار و افتخار جدیدی برای کوبل 
تعلق  ایران  هندبال  جامعه  به  کشورمان  داوری 
بین  فدراسیون  اعتماد  نشانه  امر  این  و  گرفته 
ایران  داوری  کوبل  به  هندبال  آسیائی  و  المللی 
با  است.مسابقات قهرمانی هندبال 2017 جهان 
حضور 24 تیم برتر جهان در 4 گروه از 22 دی 
ماه تا 10 بهمن امسال در 9 شهر فرانسه برگزار 
در  است که مسابقات  قرار  می شود.در سه شهر 
برگزار  فوتبال  دار  سقف  و  مدرن  استادیوم های 
شود که برای هر بازی تا 40 هزار نفر تماشاگر 
تاریخ  در  بار  اولین  برای  که  شده  بینی  پیش 
بود.  خواهد  جهان  قهرمانی  مسابقات  برگزاری 
متحرک  بصورت  استادیومها  این  فوتبال  زمین 
حرارتی  سیستم  و  هندبال  زمین  با  که  است 
هندبال  مسابقات جهانی  برگزاری  برای  مناسب 

آماده خواهند شد.

 
هادی رضایی: 

هنوز سه فینال دیگر مانده است
سرمربی تیم ملی والیبال نشسته ایران بعد 
از پیروزی باارزش در برابر بوسنی تاکید کرد که 
این بازی برای ما تمام شده است و به فکر آینده 
سعی  بازی  طول  در  که  رضایی  هستم.هادی 
می کرد که هیجان و اشتیاق پیروزی را به تیمش 
منتقل کند، گفت: برای ما این بازی مهم بود و 
به همین دلیل سعی می کردم که بازیکنان تیمم 
را تهیج کنم تا با روحیه بهتری مقابل بوسنی به 
میدان بروند که خوشبختانه بچه ها بازی خوبی 
با  بازی  درباره  رضایی  گذاشتند.  نمایش  به  را 
بوسنی هم گفت: بازی خوبی بود به هر حال این 
می  محسوب  هم  حیثیتی  بازی  جور  یک  بازی 
شد آن هم در برابر تیمی که چهار سال پیش در 
لندن تیم ما را متوقف کرده بودیم برای ما مهم 
ببریم.  را  بازی  این  بیشتری  امتیازات  با  بود که 
به  پاسخ  در  نشسته  والیبال  ملی  تیم  سرمربی 
این سوال که آیا می توان بازی در برابر بوسنی را 
یک فینال زودرس دانست تاکید کرد که بازی با 
بوسنی تمام شد و ما به فکر آینده هستیم همه 

بازی های ما در آینده حکم یک فینال را دارد

WWW.EMTIAZDAILY.IR

روزنامه صبح ایران

7
شماره 2029

ورزش
چهارشنبه 24 شهریور 1395  12 ذی الحجه 1437  14 سپتامبر 2016


